

HARI MINGGU 14 JULAI 2024		
PENGUCAPCARA	The Revd Ron Bunchol	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	2 Samuel 6:1-5, 12b-19	Sdr Melvis Martin
PERJANJIAN BARU	Efesus 1:3-14	Sdr William Harry
INJIL	Markus 6:14-29	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Melvis Martin	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.


Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
 Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
 Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
 Vicar: The Revd Richard Chang Paderi: The Revd. Lawrence Wah Onn, The Revd Ron Bunchol
 Sub-Deacon: Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Gabriel Henry, Frank Jitab, Yap Min Su

			
			
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan
AKAUN BANK DANA AM GEREJA Public Bank 3207398133 Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.			



TABUAN JAYA
 ANGLICAN CHURCH

DIocese of Kuching



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2024

TETAP DIDALAM KRISTUS (YOHANES 15: 5b, 7-8)

HIJAU	MINGGU YANG KEENAM SELEPAS TRINITI	7 JULAI 2024
TEMA	TUHAN MENGETRI	
PENGUCAPCARA	The Revd Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	The Revd Ron Bunchol	
PERJANJIAN LAMA	2 Samuel 5: 1-5,9-10	Sdri Susan Teng
PERJANJIAN BARU	2 Korintus 12:2-10	Sdr Stevenson Daniel
INJIL	Markus 6:1-13	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdri Susan Teng	

DOA RINGKAS HARI INI

Allah yang Pengasih, Engkau telah menyediakan bagi mereka yang mengasihi-Mu, perkara yang baik yang melewati pengertian kami: limpahilah ke dalam hati kami kasih yang sedemikian terhadap-Mu, semoga kami, mengasihi-Mu di dalam semua hal dan di atas semua perkara, dapat perolehi janji-Mu, yang melepasi semua yang kami inginkan; melalui Yesus Kristus Anak-Mu Tuhan kami, Dia yang hidup dan memerintah dengan-Mu, dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

DOA SELEPAS PERJAMUAN

Tuhan Allah, Engkau memimpin kami dalam perjalanan kami, dan sudah membawa kami kepada air kehidupan: hidupakanlah dan bantuilah kami dalam perjalanan kami, dalam nama Yesus Kristus Tuhan kami. Amin.

SELAMAT DATANG KE GEREJA ANGLIKAN TABUAN JAYA

Selamat datang kepada semua yang bersama kita menyembah Tuhan hari ini, lebih-lebih lagi bagi mereka yang datang buat pertama kali.

SELAMAT HARIJADI

Selamat Harijadi kepada saudara seiman dalam Kristus yang lahir pada bulan Julai
Selamat Hari lahir! Semoga Tuhan memberkati anda dengan kesihatan yang baik dalam tubuh dan minda, dan semoga rahmat-Nya melimpah dalam hidup anda.

KELAS PENETAPAN DAN BAPTISME

Tarikh: **13 Julai 2024 (Sabtu)** Masa: 9:00 pagi - 11:00 pagi
Tempat: Parish House Tajuk: Tujuan Penciptaan
Pengajar: Sdri Liba Bikoi

PERHIMPUNAN BELIA GABUNGAN TJAC BERSAMA PELAJAR UNIVERSITI KOREA

Tarikh: **14 Julai 2024** Masa: 10:00pagi - 12:00 tengahari
Tempat: Chapel
Kami mengalu-alukan semua belia dari pelbagai kumpulan penutur bahasa untuk perjumpaan yang seronok dan penuh persahabatan! Pengangkutan balik rumah selepas perjumpaan disediakan. Jumpa nanti Untuk maklumat lanjut sila hubungi:
bro. Evan : 016-870 7067/ sis. Bibiana: 017-854 1408

BAPTISME BAYI

Dimaklumkan, Baptisme Bayi boleh dilakukan pada hari Sabtu yang ke-4 dalam setiap bulan. Sila isi borang dan serah balik ke pejabat.

SARAWAK DAY 2024 ECUMENICAL PRAYER SERVICE THEME: MAY THEY ALL BE ONE (John 17:21)

Date: **18 July 2024 (Thursday)** Time: 7:30pm
Venue: Christian Ecumenical Worship Centre, Jln Stampin, Kuching.

NOTA KHUTBAH

THE FRAGRANCE OF A PRAYING WOMAN

Date: **14-16 September 2024** Venue: Trinity Methodist Church, Kuching

Untuk sebarang pertanyaan mengenai pendaftaran sila berhubung dengan 247prayerasia@gmail.com atau +6012 2376102. Kami menanti kedatangan semua wanita ke Perhimpunan Doa dan Wanita ini.

Jangan lepaskan peluang ini. Daftar sekarang untuk mendalami lagi hidup kerohanian, serta mendengar testimoni tentang berdoa. Semua yang terlibat dalam Pelayanan dijemput sertai bersama. Pendaftaran di: <https://forms.gle/16wLTPnvZdAkNNzT7>